
STÁJE PRO CHOV DOJNIC
DAIRY FARM 
МОЛОЧНАЯ ФЕРМА  
 

Novostavba dvou stájí pro chov 490 ks dojnic, rekonstrukce porodny s kapacitou 124 ks krav a rekonstrukce dvou stávajících jímek. Nové stáje 
pro dojnice mají šestiřadé uspořádání lehacích boxů, jsou prostorné a vzdušné s výškou střechy 14 m a otevřenými boční stěnami s výškou     
5,5 m se svinovacími plachtami. V lehacích boxech jsou přistýlané gumové matrace. Obě novostavby mají technologii odklízení kejdy pomocí 
shrnovacích lopat.   

Newly built two dairy barns with a total capacity of 490 cows, renovated maternity barn with a capacity of 124 cows and renovation of two 
existing slurry sumps. Both of the six-rows dairy barns are spacious and airy. Roof height is 14 m, open side walls are 5,5 m high and are 
equipped with automatic controlled curtains.  The stalls with rubber mats are bedded by a solid digestate (separated matter from a digester)  
The manure in both barns are cleaned by the chain scrapper shovels.

Новостройка двух помещений для содержания 490 голов дойных коров, реконструкция родильного отделения объемом 124 гол. и 
реконструкция двух навозоприемников. Новые коровники с шестирядным расположением боксов, потолком высотой 14 м  и 
открытыми боковыми стенами высотой 5,5 м с подъемными шторами - обеспечивают оптимальные условия для содержания коров. 
Боксы застланы резиновыми ковриками. Навоз удаляется с помощью скреперных установок.
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vyhrnování výkalů pomocí řetězové lopatyvysoké otevřené boční stěny stáje

data z meteostanice využívá ASŘ ovládací panel ASŘ

rolovací vrataštíty prostupuje do stájí světlo

vysoká a vzdušná konstrukce stájínerezové vyhřívané napájecí žlaby
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